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Kas yra Klaipėdos miesto visuomenės sveikatos biuras? 
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Klaipėdos miesto visuomenės sveikatos 

biuras yra įstaiga. 

Ši įstaiga rūpinasi žmonių sveikata. 

 

Toliau tekste Klaipėdos miesto visuomenės 

sveikatos biurą vadinsime biuru. 

 

 

 

Biuras padeda žmonėms išlikti sveikiems. 

Sveikas žmogus: 

• gerai jaučiasi, 

• neturi ligų, 

• sveikai gyvena. 

 

 

  
 

 

Biuras rūpinasi: 

• vaikų sveikata, 

• suaugusiųjų sveikata. 

 

 

 

 
 

Biure dirba: 

• Visuomenės sveikatos specialistai. 

Visuomenės sveikatos specialistai  

padeda žmonėms rūpintis sveikata. 
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• Kiti darbuotojai. 

Pavyzdžiui, biure dirba mitybos specialistas, 

buhalteris ir panašiai. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Biuras organizuoja: 

• pamokas, kaip sveikai gyventi  

ir gerai jaustis. 

• treniruotes, kad žmonės daugiau judėtų. 

 

 

 

 

 

Daugiau apie biurą galite sužinoti  

biuro interneto puslapyje. 

 

Paspauskite mėlyną nuorodą 

www.sveikatosbiuras.lt. 

Jums atsidarys biuro interneto puslapis. 

 

 

 

https://www.sveikatosbiuras.lt/
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 Biuro interneto puslapyje svarbi informacija yra 

parašyta lengvai suprantama kalba. 

Jeigu norite skaityti informaciją  

lengvai suprantama kalba,  

paspauskite mėlyną  

skaitančio žmogaus ženklą. 

Tai yra lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Skaitančio žmogaus ženklą rasite  

interneto puslapio viršuje. 

 

 
 

 

Biuro interneto puslapyje informacija  

taip pat yra parodyta gestų kalba. 

Gestų kalba yra ženklų kalba. 

Kai žmogus vartoja gestų kalba, jis judina: 

• rankas, 

• kitas kūno dalis. 

 

Jeigu norite pamatyti informaciją gestų kalba, 

paspauskite rankų ženklą. 

Rankų ženklas yra interneto puslapio viršuje. 

 

 

 

 

Biuro adresas yra 

Taikos pr. 76, Klaipėda. 
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Biuro telefono numeris yra  

+370 46 31 19 71 

 

 

 

Biuras dirba: 

 

• Pirmadienį nuo 8 valandos  

iki 17 valandos, 

• Antradienį nuo 8 valandos  

iki 17 valandos, 

• Trečiadienį nuo 8 valandos  

iki 17 valandos, 

• Ketvirtadienį nuo 8 valandos  

iki 17 valandos, 

• Penktadienį nuo 8 valandos iki  

14 valandos 45 minučių. 
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 Tekstą vertė Brigita Abartytė 

Tekstą vertino Dalia Keperšaitė 

Vertinimą koordinavo Jurgita Šidlauskienė 

Iliustracijos iš: 

https://arasaac.org/ 

https://www.freepik.com/ 

 

 

https://arasaac.org/
https://www.freepik.com/

